

Referat for divisionsledelsesmøde i Vestskov division d. 15-08-2024

Wagandoo, kl. 19-20:30

Deltagere: Andreas Klinge Jacobsen, Jonas Henriksen

1. Valg af referent
 - a. Jonas Henriksen
2. Grenene rundt
 - a. Mikro/Mini
 - i. Sabine trapper ned og stopper som grenleder. Ny skal køres i stilling til at støtte Henning. Tanja eller Mikala fra 1. Glostrup er mulige kandidater.
 - b. Junior
 - i. Ingen grenleder
 - ii. Juniortræf er planlagt.
 - c. Trop
 - i. Ingen grenleder
 - ii. Baldersløb planlagt
 - d. Senior
 - i. Ingen fremmødte
 - ii. Fortsætter almindelig aktivitet
3. Temamøde - SciencePirat
 - a. Dato 3. november
 - b. Lokation - Skovgruppen? Henning tjekker
 - c. Forplejning - Smørrebrød fra Bilka (Jonas bestiller), drikkevarer (sodavand og øl), kaffe og kage (Sabine bager)
 - d. Invitation - Andreas Klinge laver (+ lave teaser og sende ud hurtigst muligt), Andreas Klinge laver tilmelding
 - e. Deadline for tilmelding - 11. oktober
 - f. Sabine har kontakt med sciencepirat.
 - g. Program

- i. 15:00 Kaffe og kage
- ii. 15:15 Velkommen
- iii. 15:20 start science pirater
- iv. 18:00 leg
- v. 18:30 aftensmad
- vi. 19:15 divisionsledelsen taler
- vii. 20:00 officielt slut

4. Divisions træf

a. Regnskab

- i. Madindkøb blev dyrere end forventet (Husk at når man køber engros, er momsens ikke angivet)
- ii. Aktivitetsbudget er overholdt
- iii. Bustransport gik lidt over budget. (Antallet af passagerer blev ændret væsentligt) Skal bestilles i bedre tid.
- iv. Centeret havde en meget høj pris. (ekstra regning kun på vand og strøm)
- v. Budgettet blev overholdt (14.000 kr. under budget)

b. Evaluering

- i. Madindkøb og køkken skal have en fast tovholder hele vejen. Der skal være et industrikøkken, når der skal laves mad til 400 personer.
- ii. Natløbet var meget langt.
- iii. Kort tid til at rejse telte om fredagen.
- iv. Der var god stemning omkring at ligge gren opdelt.
- v. Mulighed for at lave et division arrangement for seniorer og ledere.
- vi. Vi skal være ude i bedre tid for at lave et arrangement af den størrelse.
- vii. Der skal laves et fælles regelsæt for, hvad reglerne er for lejren.
- viii. Muligvis lave et udvalg til at planlægge et fremtidigt træf.

- ix. Næste træf skal muligvis være i efteråret 2028 eller som sommerlejr i starten af sommerferien. (Spørge til gruppeledermøde)

5. Rekruttering til divisionsledelsen

- a. Rykkes til næste møde

6. Gruppeledermøde

- a. Jonas laver indkaldelse.
- b. Referat fra sidst mangler ikke. Det er blot 3 linjer uden reelt indhold, sidste gruppeledermøde var primært hygge.
- c. Snak om næste divisions træf eller divisionsssommerlejr.
- d. Reklamer for temamøde (spørg udvalgte forældre som kan have interesse)
- e. Evaluering af divisions træf

7. Evt.

- a. Næste møde 1. oktober i skovgruppen